
Vergadering raadscommissie Infrastructuur
NOTULEN

Plaats Online via Teams Datum 10/10/2023
Voorzit(s)ter Elke Zelderloo Aanvangsuur 15:00 uur

Aanwezig
Bertrand Demiddeleer
Diederik Dunon
Steven Elpers
Tine Eerlingen
Lena Ghysels
Finke Jacobs
Hilde Kaspers
Kris Peeters
Tie Roefs
Sarah Sneyers
Joris Van den Cruijce
Linda Van den Eede
Marc Wijnants
Geertrui Van Rompuy-Windels
Walter Zelderloo
Gedeputeerde Ann Schevenels
Gedeputeerde Tom Dehaene
Gedeputeerde Gunther Coppens
Verontschuldigd
Koen Moeyersons 

Agendapunten

1 Goedkeuring van het verslag van de vorige vergadering

Het verslag van de vorige vergadering wordt goedgekeurd.

2 Renovatie sanitair bistro in provinciedomein Het Vinne - goedkeuring bestek en 
voorwaarden en wijze van gunning

Kristien Verwimp licht dit agendapunt toe. De presentatie gaat als bijlage bij dit verslag.

Elke Zelderloo wil checken of de uitvoering wel degelijk voorzien is in het voorjaar 2024?
Kristien Verwimp antwoordt dat dit inderdaad zo voorzien is.



Linda Van den Eede stelt vast dat de toiletten altijd open zullen zijn en dat er een nachtslot voorzien 
wordt. Levert dat momenteel niet al te veel schade op?
Gedeputeerde Ann Schevenels antwoordt dat er zich tot op heden geen noemenswaardige problemen 
hebben voorgedaan. 
Kristien Verwimp vult aan dat er zich qua beschadiging geen probleem stelt. Wat wel soms voorvalt is 
dat mensen in hun mobilhome overnachten op de parking, hetgeen in principe verboden is. Zij 
gebruiken dan soms het toilet om hun sanitaire unit te ledigen. En om dit te kunnen afhouden zal er 
gewerkt worden met een elektrisch tijdsslot voor tijdens de nacht.

Dit agendapunt werd door de commissie besproken en wordt voorgelegd aan de provincieraad.

3 ERF - investeringstoelage 2020-2025 - aanvraag reservevorming

Nele De Cuyper en gedeputeerde Tom Dehaene lichten dit agendapunt toe. 

Bertrand Demiddeleer wil weten of er al concrete plannen zijn?
Gedeputeede Tom Dehaene antwoordt dat er wel een aantal opportuniteiten op de radar zijn (zoals in 
Wemmel, Asse en Ternat) maar voorlopig is er nog niks echt concreet. Bovendien is het ook zo dat de 
erfgoedstichting 70% draagt van de aankoop, 30 % is voor rekening van de gemeente.
Betrand Demiddeleer vraagt of hij er dan vanuit mag gaan dat er op dit moment nog geen dossier al 
echt rijp is voor aankoop?
Nele De Cuyper antwoordt dat er wel een aantal gesprekken lopende zijn. Bovendien moet de 
eigenaar in kwestie ook bereid zijn om te verkopen.
Bertrand Demiddeleer wil weten of er dan volgend jaar nog eens moet geschoven worden met de 
reserve?
Nele De Cuyper antwoordt dat nu de vraag wordt gesteld voor reservevorming zonder deadline. Er zal 
dan jaarlijks samen met de werkingstoelage over gerapporteerd worden.
 

Dit agendapunt werd door de commissie besproken en wordt voorgelegd aan de provincieraad.

4 Rondvraag

Er zijn geen variapunten.

Datum volgende vergadering 24 oktober om 13u
Einduur van de vergadering 15:30 uur

De secretaris, De voorzitter,

Peter Biondi Elke Zelderloo


